
PROTOKÓŁ  Nr  10 / 2015 
posiedzenia Zarządu Powiatu Radomskiego 

z dnia 15 czerwca 2015 roku, o godz.1330 
 

W posiedzeniu udział wzięli: 
 
1. Mirosław Ślifirczyk          -  Starosta  Radomski 
2. Leszek Margas                   - Wicestarosta Radomski 
3. Marek Jarosz                     - Członek Zarządu 
4. Henryk Słomka                  - Członek Zarządu 

 

oraz 
  
Renata Mazur                       -  Sekretarz Powiatu  
Joanna Wontorska                -  Skarbnik Powiatu 
( lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu ) 
Marian Oleszczuk                 -  Rzecznik Prasowy Starosty 
 
Zebranych przywitał Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk.  Następnie przedstawił 
porządek dzienny posiedzenia: 
 

 
 

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 
 

2. Przyjęcie protokołu Nr 9/2015 poprzedniego posiedzenia Zarządu. 
 
3. Informacja Powiatowego Lekarza Weterynarii o realizacji zadań  na obszarze działania 

Powiatowego Inspektoratu Weterynarii w Radomiu w roku 2014. 
 
4. Rozpatrzenie wniosku Nr 8/2015 Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru 

i Nieruchomości w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez CKZiU w Pionkach -
trwałego zarządcę z panem Edwardem Kowa umowy najmu budynku usytuowanego 
w Pionkach przy ulicy Filtrowej 1 na prowadzenie działalności gospodarczej.  

 
5. Rozpatrzenie wniosku Nr 3/2015 Wydziału Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska 

i Gospodarki Wodnej w sprawie raportu z wykonania programu ochrony środowiska dla 
gminy Wierzbica obejmującego lata 2013-2014.  

 
6. Rozpatrzenie wniosku Nr 15/2015 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu 

w sprawie ogłoszenia konkursu ofert na realizację zadania publicznego w zakresie 
pomocy społecznej w roku 2015. 

 
7. Rozpatrzenie wniosku Nr 16/2015 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu 

w sprawie wprowadzenia zmian w załączniku do uchwały Nr 227/XXII/2008 Rady 
Powiatu w Radomiu z dnia 22 września 2008 roku w sprawie nadania statutu Domowi 
Pomocy Społecznej w Jedlance, zmienionym Uchwałą nr 381/XLII/2014 Rady Powiatu 
w Radomiu  z dnia 25 czerwca 2014 r. w sprawie wprowadzenia zmian w załączniku do 
Uchwały Nr 227/XXII/2008 Rady Powiatu w Radomiu z dnia 22 września 2008 roku 
w sprawie nadania Statutu Domowi Pomocy Społecznej w Jedlance. 



 2

 
8. Rozpatrzenie wniosku Nr 17/2015 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w sprawie 

przeniesień w planie wydatków budżetowych powiatu na rok 2015. 
 
9. Rozpatrzenie wniosku Nr 18/2015 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu 

w sprawie wyrażenia zgody na wprowadzenie nowego zadania inwestycyjnego pn.: 
„Utwardzenie placu w DPS Krzyżanowice”. 

 
10. Rozpatrzenie wniosku Nr 19/2015 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w sprawie 

dokonania zmian w budżecie powiatu w planie dochodów i wydatków budżetowych 
powiatu na 2015 rok w dziale 852 Pomoc społeczna, rozdziale 85201 – Placówki 
opiekuńczo- wychowawcze. 
 

11. Rozpatrzenie wniosku Nr 3/2015 Powiatowego Urzędu Pracy w Radomiu w sprawie 
wyrażenia zgody na realizację projektu w ramach Programu Operacyjnego Wiedza 
Edukacja Rozwój 2014-2020.  

 
12. Rozpatrzenie wniosku Nr 4/2015 Powiatowego Urzędu Pracy w Radomiu w sprawie 

zatwierdzenie projektu „Aktywizacja osób młodych bez pracy w powiecie radomskim 
i m. Radom (I) współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego.  

 
13. Rozpatrzenie wniosku Nr 5/2015 Powiatowego Urzędu Pracy w Radomiu w sprawie 

zmiany w budżecie powiatu na 2015 r., w dziale 853, rozdziale 85333 – powiatowe 
urzędy pracy, w zakresie wydatków projektu PO KL 6.1.2 „Skuteczni”, poprzez 
przeniesienie wydatków budżetowych pomiędzy paragrafami. 

 
14. Rozpatrzenie wniosku Nr 15/2015 Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu 

w sprawie zwiększenia dochodów i wydatków budżetu powiatu o kwotę 150.000 
złotych z przeznaczeniem na przebudowę drogi Przytyk – Wawrzyszów.  

 
15. Rozpatrzenie wniosku Nr 16/2015 Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu 

w sprawie rozszerzenia zakresu rzeczowego i zmiany nazwy dla n/w zadań 
inwestycyjnych: 
- „1715W Brzóza-Radom - przebudowa drogi (II, III i IV etap) Gmina Jastrzębia” 
- „3502W Przytyk-Wawrzyszów - przebudowa drogi powiatowej (X, XI etap) - Gmina 

Przytyk” 
 

16. Rozpatrzenie wniosku Nr 17/2015 Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu 
w sprawie zwiększenia wydatków w dziale 600 o kwotę 450.000  zł z przeznaczeniem 
na usługi remontowe. 

 
17. Rozpatrzenie wniosku Nr 14/2015 Wydziału Edukacji w sprawie zwiększenia planu 

wydatków w Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Chwałowicach  
o kwotę 166 000 złotych na dwa zadania inwestycyjne tj. „ Zakup ciągnika rolniczego” 
– kwota 150 000 złotych, „Modernizacja ekologicznej oczyszczalni ścieków” - kwota 
16 000 złotych.  

 
18. Rozpatrzenie wniosku Nr 15/2015 Wydziału Edukacji w sprawie przeniesienia planu 

wydatków między paragrafami w ramach działu 854, rozdziału 85420 w Młodzieżowym 
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Ośrodku Wychowawczym w Wierzbicy w kwocie 7 000 złotych na zadanie 
inwestycyjne pt. „ Zakup traktora ogrodowego.” 

 
19. Rozpatrzenie wniosku Nr 16/2015 Wydziału Edukacji w sprawie zwiększenia planu 

wydatków w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych w Iłży o kwotę 3 890 złotych na 
zadanie inwestycyjne pt „ Opracowanie projektu boiska szkolnego wielofunkcyjnego 
wraz z ogrodzeniem i trybunami.”   

 
20. Rozpatrzenie wniosku Nr 17/2015 Wydziału Edukacji w sprawie wyrażenie zgody na 

wprowadzenie zmian w planie finansowym powiatu na 2015 rok oraz dokonanie zmian 
w Wieloletniej Prognozie Finansowej powiatu radomskiego. 

 
21. Rozpatrzenie wniosku Nr 8/2015 Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie 

powołania składu osobowego Rady Społecznej przy Samodzielnym Publicznym Zespole 
Zakładów Opieki Zdrowotnej w Pionkach.  

 
22. Rozpatrzenie wniosku Nr 9/2015 Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie 

zwiększenia wydatków o 15.000 złotych z przeznaczeniem na  pokrycie kosztów 
utrzymania i funkcjonowania Komendy Miejskiej Policji w Radomiu – Pomieszczeń dla 
osób zatrzymanych do wytrzeźwienia. 

 
23. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmian w planie dochodów i wydatków 

budżetu powiatu na 2015 rok.  
 
24. Sprawy różne. 
 
W/w porządek dzienny posiedzenia został przyjęty jednogłośnie.  
 
 
Przystąpiono do realizacji 2 pktu porządku dziennego posiedzenia – przyjęcie protokołu Nr 
9/2015 poprzedniego posiedzenia Zarządu.  
 
Protokół Nr 9/2015 poprzedniego posiedzenia Zarządu został przyjęty jednogłośnie, bez 
uwag. 
 
 
Przystąpiono do realizacji 3 pktu porządku dziennego posiedzenia – informacja 
Powiatowego Lekarza Weterynarii o realizacji zadań  na obszarze działania Powiatowego 
Inspektoratu Weterynarii w Radomiu w roku 2014. 
 
 
Zarząd Powiatu przyjął informacj ę Powiatowego Lekarza Weterynarii o realizacji 
zadań  na obszarze działania Powiatowego Inspektoratu Weterynarii w Radomiu                     
w roku 2014 i skierował ją na najbliższą sesję Rady Powiatu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji 4 pktu porządku dziennego posiedzenia – rozpatrzenie wniosku 
Nr 8/2015 Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i Nieruchomości w sprawie wyrażenia 
zgody na zawarcie przez CKZiU w Pionkach -trwałego zarządcę z panem Edwardem Kowa 
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umowy najmu budynku usytuowanego w Pionkach przy ulicy Filtrowej 1 na prowadzenie 
działalności gospodarczej.  
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk poinformował, że powyższy wniosek dotyczy  
zawarcia przez CKZiU w Pionkach  z Panem Edwardem Kowa  umowy najmu budynku 
usytuowanego w Pionkach przy ulicy Filtrowej 1. Pan Kowa występował o wydzierżawienie 
budynku na okres 10 lat. Zgodnie jednak z przepisami Zarząd może wyrazić zgodę  na 
podpisanie umowy na okres 3 lat. 
Przedmiotowy budynek to dawny magazyn szkoły. Pan Kowa  chciałby prowadzić w nim 
działalność handlową materiałami budowlanymi. Zobowiązuje się on do dokonania zmian i 
adaptacji budowlanych których koszt szacuje na 20 tys. zł. Koszty te zostałyby odliczone  
poprzez zastosowanie obniżki  w naliczaniu czynszu. Poinformował, że we wniosku nie 
podana została wysokość czynszu. Stąd nie wiadomo ile czasu będzie trwało odliczanie 
poniesionych przez najemcę kosztów, czy to będzie okres tych trzech lat, czy dłuższy.  
W związku z tym zaproponował odłożenie wniosku do czasu wyjaśnienia powyższej kwestii. 
 
 
Zarząd Powiatu odłożył w/w wniosek. 
 
 
Przystąpiono do realizacji 5 pktu porządku dziennego posiedzenia – rozpatrzenie wniosku 
Nr 3/2015 Wydziału Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w 
sprawie raportu z wykonania programu ochrony środowiska dla gminy Wierzbica 
obejmującego lata 2013-2014.  
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk poinformował, że zgodnie z ustawą o ochronie 
środowiska Wójt Gminy Wierzbica przedłożył Zarządowi Powiatu „Raport z wykonania 
Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Wierzbica obejmujący lata 2013-2014”.  
Wydział Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej zapoznał się 
z w/w raportem i nie wniósł żadnych uwag, wnioskując o jego przyjęcie.  
 
 
Zarząd Powiatu przyjął raport z wykonania programu ochrony środowiska dla gminy 
Wierzbica obejmujący lata 2013-2014.  
 
 
Przystąpiono do realizacji 6 pktu porządku dziennego posiedzenia – rozpatrzenie wniosku 
Nr 15/2015 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu w sprawie ogłoszenia 
konkursu ofert na realizację zadania publicznego w zakresie pomocy społecznej w roku 
2015. 
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk poinformował, że w Powiatowej Strategii 
Rozwiązywania Problemów Społecznych na lata 2014 – 2018 ujęte, między innymi, jest 
zadanie dotyczące przeciwdziałaniu przemocy w rodzinie.  
Uznając celowość prowadzenia profilaktycznych działań w celu przeciwdziałania 
uzależnieniom oraz promowania zdrowego stylu życia wśród dzieci i młodzieży oraz ich 
rodzin z terenu gminy Wierzbica i gmin ściennych konieczne jest ogłoszenie otwartego 
konkursu ofert i wyboru oferentów, którzy mogliby realizować w/w zadanie publiczne w 
zakresie pomocy społecznej w roku 2015. W związku z tym powołuje się Komisję 
konkursową w proponowanym składzie: 
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-przewodniczący – Marek Jarosz – Członek Zarządu Powiatu  
-wiceprzewodniczący – Artur Jonczyk – Dyrektor PCPR 
-członkowie: 

-Urszula Molenda – Kierownik Zespołu w PCPR w Radomiu 
-Anna Czupryn – Starszy specjalista w PCPR w Radomiu 
-Andrzej Świerszcz – Stowarzyszenie Rodzin i Przyjaciół Dzieci Niepełnosprawnych                          
i Przewlekle Chorych „PROVIDENTIAE DEI”. 

Poinformował, że proponuje się przyznanie środków finansowych w wysokości 7,5 tys. zł   w 
formie wsparcia finansowego na realizację zadań przez podmioty wyłonione w drodze 
konkursu. 
 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 52/2015 w sprawie ogłoszenia konkursu ofert na 
realizację zadania publicznego w zakresie pomocy społecznej w roku 2015, która stanowi 
załącznik Nr 2 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji 7 pktu porządku dziennego posiedzenia – rozpatrzenie wniosku 
Nr 16/2015 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu w sprawie wprowadzenia 
zmian w załączniku do uchwały Nr 227/XXII/2008 Rady Powiatu w Radomiu z dnia 22 
września 2008 roku w sprawie nadania statutu Domowi Pomocy Społecznej w Jedlance, 
zmienionym Uchwałą nr 381/XLII/2014 Rady Powiatu w Radomiu  z dnia 25 czerwca 2014 
r. w sprawie wprowadzenia zmian w załączniku do Uchwały Nr 227/XXII/2008 Rady 
Powiatu w Radomiu z dnia 22 września 2008 roku w sprawie nadania Statutu Domowi 
Pomocy Społecznej w Jedlance. 
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk poinformował, że wniosek dotyczy wprowadzenia 
zmian do statutu DPS w Jedlance polegających na  przekształceniu działu                          
opiekuńczo – terapeutyczno – rehabilitacyjnego w 2 działy: terapeutyczno – opiekuńczy oraz                       
medyczny. Ponadto  wyodrębnione zostały samodzielne stanowiska: psycholog, terapeuta               
i pedagog. Zmiany te  mają usprawnić funkcjonowanie DPS-u.  
Stąd przygotowany został projekt uchwały Rady Powiatu wprowadzający w/w zmiany.  
 
 
Zarząd Powiatu przyjął projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie wprowadzenia zmian 
w załączniku do uchwały Nr 227/XXII/2008 Rady Powiatu w Radomiu z dnia 22 
września 2008 roku w sprawie nadania statutu Domowi Pomocy Społecznej w Jedlance, 
zmienionym Uchwałą nr 381/XLII/2014 Rady Powiatu w Radomiu  z dnia 25 czerwca 
2014 r. w sprawie wprowadzenia zmian w załączniku do Uchwały Nr 227/XXII/2008 
Rady Powiatu w Radomiu z dnia 22 września 2008 roku w sprawie nadania Statutu 
Domowi Pomocy Społecznej w Jedlance i skierował go na najbliższą sesję.  
 
 
Przystąpiono do realizacji 8 pktu porządku dziennego posiedzenia – rozpatrzenie wniosku 
Nr 17/2015 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w sprawie przeniesień w planie 
wydatków budżetowych powiatu na rok 2015. 
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk poinformował, że w związku z przyjętym przez 
Zarząd wnioskiem dotyczącym ogłoszenia konkursu ofert na realizację zadania publicznego 
w zakresie pomocy społecznej w roku 2015 zachodzi potrzeba dokonania przeniesień w 
budżecie powiatu w planie wydatków budżetowych powiatu na rok 2015 w dziale 852. 
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Przenosi się środki  w kwocie 7,5 tys. zł z rozdziału 85206 § 2360 na rozdział 85205 § 2360        
z przeznaczeniem na działania mające na celu przeciwdziałanie przemocy w rodzinie poprzez 
promowanie zdrowego stylu życia, wolnego od alkoholu i narkomanii. 
 
 
Zarząd Powiatu w/w wniosek rozpatrzył pozytywnie. 
 
 
Przystąpiono do realizacji 9 pktu porządku dziennego posiedzenia – rozpatrzenie wniosku 
Nr 18/2015 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu w sprawie wyrażenia 
zgody na wprowadzenie nowego zadania inwestycyjnego pn.: „Utwardzenie placu w DPS 
Krzyżanowice”. 
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk poinformował, że powyższy wniosek dotyczy 
wprowadzenia do budżetu nowego zadania inwestycyjnego pn.: „utwardzenie placu w DPS 
Krzyżanowice”, którego koszt szacunkowy wynosi 75 tys. zł. Plac ten znajduje się przed 
budynkiem kotłowni w DPS Krzyżanowice. 
Poinformował, że w roku bieżącym wykonywane było zadnie pn.: „Termomodernizacja 
budynku mieszkalnego – blok II w DPS Krzyżanowice”. Koszt wykonania tego zadania był 
niższy od planowanego o 44.525 zł. Te środki dyrektor DPS proponuje przeznaczyć na 
utwardzenie placu. Zatem brakująca kwota na wykonanie nowego zadania to 30.475 zł. 
Poinformował, że przedłożony wniosek jest zasadny ponieważ plac w DPS w 
Krzyżanowicach, o którym mowa, jest w złym stanie technicznym i stwarza barierę 
architektoniczną dla osób niepełnosprawnych.  
 Ponadto poinformował, że przedłożony wniosek dotyczy także oszczędności w kwocie 
47.304 zł, jakie powstały w rozdziale 85201 – placówki opiekuńczo- wychowawcze w § 2360 
tj. z dotacji przeznaczonej dla Caritas na prowadzenie Domu Matki i Dziecka w Jasieńcu 
Iłżeckim Dolnym. Oszczędności powstały z powodu przebywania w tej placówce mniejszej 
liczby dzieci z powiatu niż planowano. 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska poinformowała, że jeśli Zarząd wyrazi zgodę to 
brakująca kwota 30.475 zł na wykonanie utwardzenia placu w DPS Krzyżanowice pochodzić 
będzie z zaoszczędzonych środków z dotacji dla Caritas.  

Następnie poinformowała, że  w uchwale budżetowej realizacja zadania pn.: 
„Termomodernizacja budynku mieszkalnego – blok II w DPS Krzyżanowice” zaplanowana 
była ze środków z kar i opłat środowiskowych, ponieważ środki te nie mogą być 
wykorzystane na utwardzenie placu pozostaną do dyspozycji Zarządu na cel związany z 
ochroną środowiska. 
 
 
Zarząd Powiatu w/w wniosek rozpatrzył pozytywnie. 
 
 
Przystąpiono do realizacji 10 pktu porządku dziennego posiedzenia – rozpatrzenie wniosku 
Nr 19/2015 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w sprawie dokonania zmian w 
budżecie powiatu w planie dochodów i wydatków budżetowych powiatu na 2015 rok w 
dziale 852 Pomoc społeczna, rozdziale 85201 – Placówki opiekuńczo- wychowawcze. 
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Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk poinformował, że wniosek dotyczy zwiększenia 
planu dochodów i wydatków w budżecie powiatu w dziale 852, w rozdziale 85201 o kwotę 
92.518 zł. w związku z umieszczeniem w dniu 2 czerwca 2015 r. czwórki dzieci z Gminy 
Miasta Radomia w Domu Matki i Dziecka w Jasieńcu Iłżeckim Dolnym prowadzonym przez 
Caritas Diecezji Radomskiej. 
Poinformowała, że zgodnie z ustawą o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej  oraz 
rejestrem prowadzonym przez MPiPS powiat, który posiada wolne miejsce w palcówce 
znajdującej się na jego terenie powinien przyjąć dziecko, a następnie zawrzeć porozumienie           
z powiatem pochodzenia dziecka. Dlatego też w tej sprawie zostanie podpisane porozumienie 
z Gminą Miasta Radomia. 
 
 
Zarząd Powiatu w/w wniosek rozpatrzył pozytywnie. 
 
 
Przystąpiono do realizacji 11 pktu porządku dziennego posiedzenia – rozpatrzenie wniosku 
Nr 3/2015 Powiatowego Urzędu Pracy w Radomiu w sprawie wyrażenia zgody na realizację 
projektu w ramach Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój 2014-2020.  
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk poinformował, że wniosek dotyczy wyrażenia 
zgody na realizację projektu p.n. „Aktywizacja osób młodych pozostających bez pracy w 
powiecie radomskim i m. Radom (I)” w ramach Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja 
Rozwój 2014-2020. 
Celem projektu jest zwiększenie możliwości zatrudnienia osób młodych, które nie ukończyły 
30 roku życia, w tym w szczególności osób, które nie uczestniczą w kształceniu i szkoleniu. 
Zadaniami projektu są usługi pośrednictwa pracy i/lub doradztwa zawodowego, indywidualne 
plany działania, formy aktywizacji wynikające z ustawy o promocji zatrudnienia i 
instytucjach rynku pracy. 
Poinformował, że wyrażenie zgody w powyższej sprawie wymaga podjęcia przez Radę 
Powiatu uchwały.  
 
 
Zarząd Powiatu przyjął projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na 
realizację projektu w ramach Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój 2014-
2020 i skierował go na najbliższą sesję.  
 
 
Przystąpiono do realizacji 12 pktu porządku dziennego posiedzenia – rozpatrzenie wniosku 
Nr 4/2015 Powiatowego Urzędu Pracy w Radomiu w sprawie zatwierdzenie projektu 
„Aktywizacja osób młodych bez pracy w powiecie radomskim i m. Radom (I) 
współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego.  
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk poinformował, że powyższy wniosek wiąże się            
z poprzednim i dotyczy udzielenia Dyrektorowi  oraz Zastępcy Dyrektora Powiatowego 
Urzędu Pracy w Radomiu pełnomocnictw do realizacji projektu pn. „Aktywizacja osób 
młodych pozostających bez pracy w powiecie radomskim i m. Radom (I)” w ramach 
Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój 2014-2020. 
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Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 53/2015 w sprawie zatwierdzenie projektu 
„Aktywizacja osób młodych bez pracy w powiecie radomskim i m. Radom (I) 
współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego, która stanowi załącznik Nr 
3 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji 13 pktu porządku dziennego posiedzenia – rozpatrzenie wniosku 
Nr 5/2015 Powiatowego Urzędu Pracy w Radomiu w sprawie zmiany w budżecie powiatu na 
2015 r., w dziale 853, rozdziale 85333 – powiatowe urzędy pracy, w zakresie wydatków 
projektu PO KL 6.1.2 „Skuteczni”, poprzez przeniesienie wydatków budżetowych pomiędzy 
paragrafami. 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska poinformowała, że w/w wniosek dotyczy dokonania 
zmian w planie wydatków dotyczących realizacji przez PUP w Radomiu programu 
„Skuteczni” współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego Program 
Operacyjny Kapitał Ludzki.  
Projekt jest realizowany w okresie 1.01.2014 – 30.06.2015 i obejmuje wynagrodzenia 20 
pracowników, w tym 6 doradców zawodowych i 14 pośredników pracy, wraz ze składkami na 
ubezpieczenia społeczne i Fundusz Pracy.  
Poinformowała, że proponowane przesunięcia są związane z dostosowaniem planu 
finansowego do aktualnego budżetu projektu uwzględniającego korektę w zakresie 
dodatkowego wynagrodzenia rocznego, które ostatecznie było niższe od planowanego. 
Aktualny plan finansowy projektu skalkulowany został w roku ubiegłym na podstawie 
ówczesnego budżetu projektu.  

 
 
Zarząd Powiatu w/w wniosek rozpatrzył pozytywnie. 
 
 
Przystąpiono do realizacji 14 pktu porządku dziennego posiedzenia – rozpatrzenie wniosku 
Nr 15/2015 Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu w sprawie zwiększenia 
dochodów i wydatków budżetu powiatu o kwotę 150.000 złotych z przeznaczeniem na 
przebudowę drogi Przytyk – Wawrzyszów.  
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk poinformował, że wniosek dotyczy zmiany w 
budżecie powiatu na 2015 rok polegającej na zwiększeniu dochodów i wydatków budżetu 
powiatu na 2015 rok o kwotę 150 tys. zł. z przeznaczeniem na dofinansowanie zadania pn. 
„3502W Przytyk-Wawrzyszów - przebudowa drogi powiatowej (X etap) - Gmina Przytyk”. 
Poinformował, że powiat występował w  ramach FOGR-u o dofinansowanie w/w zadania 
drogowego. Zarząd Województwa Mazowieckiego, przyznał powiatowi radomskiemu dotację 
w wysokości 150 tys. zł. ze środków związanych z wyłączeniem z produkcji gruntów rolnych, 
którą trzeba wprowadzić do budżetu.  
 
 
Zarząd Powiatu w/w wniosek rozpatrzył pozytywnie. 
 
 
Przystąpiono do realizacji 15 pktu porządku dziennego posiedzenia – rozpatrzenie wniosku 
Nr 16/2015 Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu w sprawie rozszerzenia 
zakresu rzeczowego i zmiany nazwy dla n/w zadań inwestycyjnych: 
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- „1715W Brzóza-Radom - przebudowa drogi (II, III i IV etap) Gmina Jastrzębia” 
- „3502W Przytyk-Wawrzyszów - przebudowa drogi powiatowej (X, XI etap) - Gmina 

Przytyk” 
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk poinformował, że wniosek dotyczy 
zagospodarowania oszczędności powstałych po przeprowadzeniu dwóch przetargów na 
zadania drogowe na drogach: Brzóza – Radom, oraz Przytyk – Wawrzyszów.  
Poinformował, że na realizację zadania na drodze Brzóza – Radom zaplanowano środki w 
wysokości 1.250.000 zł. Wybrana oferta opiewała na kwotę 753.508,48 zł, zatem oszczędność 
wynosi 496.491,52 zł.  
Natomiast na realizację zadania na drodze Przytyk – Wawrzyszów zaplanowano środki w 
wysokości 860 tys. zł. Wybrana oferta opiewa na kwotę 470.458,44 zł, zatem oszczędność 
wynosi 389.541,56 zł.  
Poinformował, że powstałe oszczędności proponuje się przeznaczyć na rozszerzenie zakresu 
na dotychczasowych etapach.  
Mając na uwadze powyższe oraz fakt, że środki na przebudowę drogi Przytyk-Wawrzyszów 
zostaną zwiększone o 150 tys. zł., które uzyskał powiat FOGR-u konieczne jest 
wprowadzenie do planu wydatków inwestycyjnych kolejnych etapów przebudowy w/w dróg, 
w tym: na drodze  Brzóza –Radom IV etapu, a na drodze  Przytyk-Wawrzyszów XI etapu.  
W związku z tym, że wartość robót przekroczy 50% wartości realizowanych zadań konieczne 
będzie ogłoszenie kolejnego przetargu na realizację nowych etapów. 
 
Członek Zarządu Henryk Słomka zapytał, czy te dodatkowe środki pozwolą zakończyć już 
zadanie na drodze Brzóza – Radom.  
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk poinformował że nie, pozostanie tam jeszcze do 
wykonania ponad 2 km. drogi.  
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas zapytał, czy to nie na te 2 km. na ostatniej sesji 
zostały przyznane środki.  
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk poinformował, że były na to zadanie przyznane 
środki. Jednak pozostał tam to wykonania jeszcze kilometrowy odcinek od Radomia w stronę 
Jastrzębi, oraz około kilometrowy odcinek do granicy powiatu kozienickiego. 
 
Członek Zarządu Henryk Słomka zapytał, czy wszystkie przetargi na zadania drogowe 
zostały już rozstrzygnięte. 
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk poinformował, że jeszcze nie.  
 
 
Zarząd Powiatu w/w wniosek rozpatrzył pozytywnie. 
 
 
Przystąpiono do realizacji 16 pktu porządku dziennego posiedzenia – rozpatrzenie wniosku 
Nr 17/2015 Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu w sprawie zwiększenia 
wydatków w dziale 600 o kwotę 450.000  zł z przeznaczeniem na usługi remontowe. 
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Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk poinformował, że wniosek dotyczy zwiększeniu 
wydatków Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych o kwotę 450 tys. zł z przeznaczeniem na 
usługi remontowe. 
W planie finansowym PZDP na bieżący rok zaplanowano kwotę 610  tys. zł. na remonty 
cząstkowe i  200 tys. zł. na bieżące utrzymanie dróg powiatowych. Jednak rzeczywiste 
potrzeby okazały się większe niż planowano.  
 
 
Zarząd Powiatu w/w wniosek rozpatrzył pozytywnie. 
Pieniądze na realizację wniosku pochodzić będą z wolnych środków.  
 
 
Przystąpiono do realizacji 17 pktu porządku dziennego posiedzenia – rozpatrzenie wniosku 
Nr 14/2015 Wydziału Edukacji w sprawie zwiększenia planu wydatków w Centrum 
Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Chwałowicach  o kwotę 166 000 złotych na dwa 
zadania inwestycyjne tj. „ Zakup ciągnika rolniczego” – kwota 150 000 złotych, 
„Modernizacja ekologicznej oczyszczalni ścieków” - kwota 16 000 złotych.  
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas poinformował, że wniosek dotyczy zwiększenia 
planu wydatków w Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Chwałowicach  
o kwotę 166 tys.zł na dwa zadania inwestycyjne tj. „ Zakup ciągnika rolniczego” –150 tys. zł., 
„Modernizacja ekologicznej oczyszczalni ścieków” – 16 tys. zł. 
 
Członek Zarządu Marek Jarosz poinformował, że ze względu na użytkowanie w bieżącym 
roku ponad 20 ha gruntów  i powiększenie areału gospodarstwa dydaktycznego o kolejne 37 
ha od 2017 roku konieczny jest zakup nowego ciągnika rolniczego o odpowiedniej mocy. 
Posiadane ciągniki  są przestarzałe i bardzo awaryjne. 
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk poinformował, że szkoła jest państwowym 
ośrodkiem egzaminacyjnym w zawodach rolniczych, gdzie wykorzystywany stary sprzęt 
przestaje spełniać kryteria wymogów programowych. 
 
Członek Zarządu Marek Jarosz poinformował, że po przejęciu od ODR-u gruntów trzeba 
się liczyć z dodatkowymi środkami dla CKZiU w Chwałowicach. Trzeba zauważyć że 
obecnie jest tam  gospodarstwo ekologiczne i żeby je uruchomić do produkcji 
konwencjonalnej trzeba przez kolejne lata przekazywać trzy razy więcej środków niż 
normalnie.   
 
 
Zarząd Powiatu w/w wniosek rozpatrzył pozytywnie. 
Pieniądze na realizację wniosku pochodzić będą z wolnych środków.  
 
 
Przystąpiono do realizacji 18 pktu porządku dziennego posiedzenia – rozpatrzenie wniosku 
Nr 15/2015 Wydziału Edukacji w sprawie przeniesienia planu wydatków między 
paragrafami w ramach działu 854, rozdziału 85420 w Młodzieżowym Ośrodku 
Wychowawczym w Wierzbicy w kwocie 7 000 złotych na zadanie inwestycyjne pt. „ Zakup 
traktora ogrodowego.” 
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Wicestarosta Radomski Leszek Margas poprosił o wycofanie w/w wniosku z porządku 
obrad. 
 
 
Zarząd Powiatu w/w wniosek wycofał. 
 
 
Przystąpiono do realizacji 19 pktu porządku dziennego posiedzenia – rozpatrzenie wniosku 
Nr 16/2015 Wydziału Edukacji w sprawie zwiększenia planu wydatków w Zespole Szkół 
Ponadgimnazjalnych w Iłży o kwotę 3 890 złotych na zadanie inwestycyjne 
pt.:”Opracowanie projektu boiska szkolnego wielofunkcyjnego wraz z ogrodzeniem i 
trybunami”.   
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas poinformował, że wniosek dotyczy zwiększenia 
środków o kwotę 3.890 zł w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych w Iłży na opracowanie 
projektu boiska szkolnego wielofunkcyjnego wraz z ogrodzeniem i trybunami.   

 
 

Zarząd Powiatu w/w wniosek rozpatrzył pozytywnie. 
Pieniądze na realizację wniosku pochodzić będą z wolnych środków.  
 
 
Przystąpiono do realizacji 20 pktu porządku dziennego posiedzenia – rozpatrzenie wniosku 
Nr 17/2015 Wydziału Edukacji w sprawie wyrażenie zgody na wprowadzenie zmian w 
planie finansowym powiatu na 2015 rok oraz dokonanie zmian w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej powiatu radomskiego. 
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas poinformował, że MODN w Radomiu z siedzibą w 
Iłży realizuje projekt unijny pod nazwą „System doskonalenia nauczycieli oparty na 
ogólnodostępnym kompleksowym wspomaganiu szkół w Powiecie Radomskim” na który po 
przetargu kwota dofinansowania ulega zmniejszeniu i wynosi  1.010.620,56 zł. 
 
 
Zarząd Powiatu w/w wniosek rozpatrzył pozytywnie. 
 
 
Przystąpiono do realizacji 21 pktu porządku dziennego posiedzenia – rozpatrzenie wniosku 
Nr 8/2015 Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie powołania składu osobowego 
Rady Społecznej przy Samodzielnym Publicznym Zespole Zakładów Opieki Zdrowotnej w 
Pionkach.  
 
 
Zarząd Powiatu przyjął projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie powołania składu 
osobowego Rady Społecznej przy Samodzielnym Publicznym Zespole Zakładów Opieki 
Zdrowotnej w Pionkach i skierował go na najbliższą sesję.  
 
 
Przystąpiono do realizacji 22 pktu porządku dziennego posiedzenia – rozpatrzenie wniosku 
Nr 9/2015 Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie zwiększenia wydatków o 
15.000 złotych z przeznaczeniem na  pokrycie kosztów utrzymania i funkcjonowania 
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Komendy Miejskiej Policji w Radomiu – Pomieszczeń dla osób zatrzymanych do 
wytrzeźwienia. 
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas poinformował, że wniosek dotyczy 
wyasygnowania z budżetu powiatu radomskiego środków pieniężnych w wysokości 15 tys. zł. 
z przeznaczeniem na pokrycie części kosztów związanych z zakupem usług medycznych dla 
osób zatrzymanych do wytrzeźwienia w Komendzie Miejskiej Policji w Radomiu.  
Poinformował, że w w/w kosztach mają także partycypować gminy powiatu radomskiego. 
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk  zapytał, czy prowadzenie Izby Wytrzeźwień jest 
zadaniem gmin.  
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska poinformowała, że prowadzenie Izby Wytrzeźwień 
jest zadaniem gminy mającej powyżej 50 tysięcy mieszkańców.   
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas poinformował, że ze względu na fakt iż nietrzeźwi 
są dowożeni do izb przyjęć szpitali, co przekłada się na gorszą obsługę chorych, gminy 
partycypują w kosztach funkcjonowania pomieszczeń dla osób zatrzymanych do 
wytrzeźwienia w Komendzie Miejskiej Policji w Radomiu. Propozycje umów w tej kwestii są 
do gmin rozsyłane.  
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska poinformowała, że powiat może dofinansować 
Komendę Miejską Policji poprzez Fundusz Wsparcia Policji jako pokrycie części kosztów 
związanych z zakupem niezbędnych usług medycznych dla osób zatrzymanych do 
wytrzeźwienia. Wykonawca musi być wyłoniony w ramach przetargu. Musi być to usługa 
zlecona i fakturowana. Gdyby się okazało, że zatrudniony zostanie lekarz na umowę o pracę i 
będzie miał wynagrodzenie to powiat w ogóle nie mógłby na to pieniędzy przekazać.  
 
Członek Zarządu Henryk Słomka stwierdził, że rozumie iż teraz część nietrzeźwych trafia 
do szpitali i dlatego powiat wspiera tą inicjatywę.  
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk poinformował, że w ogóle problem wziął się stąd 
że do szpitali przewożone są osoby nietrzeźwe, które trzeba diagnozować, trzeba wykonać 
badania często bardzo kosztowne. Ponadto często osoby takie są przyjmowane w pierwszej 
kolejności.  
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska poinformowała, że rozmawiała z osobą zajmującą się 
księgowością w policji która stwierdziła że robiła rozeznanie z którego wynika, że miesięczny 
koszt tych usług medycznych wyniesie około 40 tys. zł.  
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk poinformował, że szpitale radomskie służą również 
mieszkańcom powiatu radomskiego. Jest to argumentacją żeby SOR-y i laboratoria w tych 
szpitalach odciążyć od konieczności diagnozowania i badania w pierwszej kolejności osób 
nietrzeźwych. W tym względzie trzeba być solidarnym. Z drugiej jednak strony nie można 
pozwolić, aby powiat został wciągnięty w rolę pewnego koordynatora działań samorządów na 
rzecz utworzenia pomieszczeń dla osób zatrzymanych do wytrzeźwienia. Stwierdził, że były 
oczekiwania aby powiat taką rolę na siebie przyjął.  
Ponadto poinformował, że jeśli takie pomieszczenia powstaną i będą funkcjonować to powiat 
w kosztach ich utrzymania w kolejnych latach będzie musiał partycypować.  
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Poinformował, że podmiot który podejmie się świadczenia tych usług bierze na siebie 
ogromną odpowiedzialność. Stwierdził, że Izba Wytrzeźwień ma swoją konkretną definicję, 
mówi się co to jest Izba Wytrzeźwień, ile zatrudnia osób, jakie to mają być osoby, jakimi 
musi dysponować pomieszczeniami. W Izbie Wytrzeźwień w razie przypadku nawet 
śmiertelnego, po zbadaniu prawidłowości funkcjonowania, nie ma konsekwencji. Natomiast 
w przypadku takich pomieszczeń  dla osób zatrzymanych do wytrzeźwienia osoby nietrzeźwe 
co do których będzie podejrzenie o jakąś kontuzję zostaną przewiezione do szpitala. Taka 
osoba na pewno trafi na SOR i zwiększy koszty funkcjonowania systemu. 
Zatem stwierdził, że utworzenie pomieszczeń dla osób zatrzymanych do wytrzeźwienia nie 
zlikwiduje problemu całkowicie.  
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska poinformowała, że faktycznym rozwiązaniem 
problemu byłoby powstanie Izby Wytrzeźwień.  
 
Członek Zarządu Henryk Słomka poinformował, że gdyby powstała Izba Wytrzeźwień 
wówczas też byłaby pewna odpłatność za pobyt w niej. 
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk poinformował, że utworzenie Izby jest zadaniem 
miasta. Miasto tego nie robi i próbuje temat „rozmywać”. 
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas poinformował, że powiat nie będzie żadnym 
koordynatorem, podpisze umowę jedynie w swoim imieniu na partycypowanie w kosztach 
utrzymania i funkcjonowania pomieszczeń dla osób zatrzymanych do wytrzeźwienia. 
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk poinformował, że trzeba wziąć pod uwagę fakt, że 
jeśli powiat w to się formalnie zaangażuje, to później będzie ponosić odpowiedzialność za 
ewentualne problemy.  
 

 
Zarząd Powiatu w/w wniosek rozpatrzył pozytywnie. 
Pieniądze na realizację wniosku pochodzić będą z wolnych środków.  
 
 
Przystąpiono do realizacji 23 pktu porządku dziennego posiedzenia – podjęcie uchwały 
Zarządu Powiatu w sprawie zmian w planie dochodów i wydatków budżetu powiatu na 2015 
rok.  
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska poinformowała, że przygotowany projekt uchwały 
zawiera zmiany w planie dochodów i wydatków budżetowych. 
Zmiany dotyczą działu 801 – oświata i wychowanie, rozdziału 80120 - licea ogólnokształcące 
i 80130 – szkoły zawodowe w których dokonuje się przeniesień wydatków między 
paragrafami z powstałych oszczędności w §§ 4110, 4170, 4430 i 4480 w łącznej kwocie 
40.246 zł. na: §3020, z przeznaczeniem na wypłatę odpraw dla nauczycieli zwalnianych w 
trybie artykułu 20 Karty Nauczyciela i §4300 na sfinansowanie skutków wzrostu cen za 
odprowadzenie ścieków. 
 Ponadto w  dziale 852 – pomoc społeczna przenosi się wydatki między rozdziałami 
i paragrafami   w ramach wynagrodzeń ze stosunku pracy w obrębie działu w granicach 
określonego w budżecie limitu na wynagrodzenia tj. z oszczędności w: 
- rozdziale 85204 w §4010 i §4040 w łącznej kwocie 670 złotych, 
- rozdziale 85218 w §4040 w kwocie 3.276 złotych  
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na rozdział 85218, §4010 w kwocie 3.946 złotych, z przeznaczeniem na wypłatę nagrody 
jubileuszowej i zwiększonego dodatku stażowego dla pracownika, który udokumentował 
okres pracy w gospodarstwie rolnym podlegający wliczeniu do stażu pracy. 
 W dziale 921 – kultura i ochrona dziedzictwa narodowego, rozdziale 92105 – 
pozostałe zadania w zakresie kultury  zwiększa się dochody w §2710 – dotacja celowa 
otrzymana z tytułu pomocy finansowej udzielanej między jednostkami samorządu 
terytorialnego na dofinansowanie własnych zadań bieżących o kwotę 5.000 złotych, z tytułu 
pomocy finansowej otrzymanej z Gminy Przytyk i wydatki  w §4300 – zakup usług 
pozostałych o kwotę 5.000 złotych, z przeznaczeniem na  dofinansowanie organizacji IX 
Festynu Rodzinnego Powitanie Lata „Domaniów 2015” (pokrycie kosztów pokazów sportów 
wodnych). 
 
 
Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 54/2015 w sprawie zmian w planie dochodów                      
i wydatków budżetu powiatu na 2015 rok, która stanowi załącznik Nr 4 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji 24 pktu porządku dziennego posiedzenia – sprawy różne. 
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk poinformował, że wszystko wskazuje na to iż 
zostanie podpisane porozumienie z miastem w sprawie współfinansowania  PUP w Radomiu.  
Od 2012 roku powiat nie może porozumieć się z miastem w kwestii wysokości środków jakie 
miasto powinno przekazywać na PUP. Sprawa trafiła do sądu. W kwietniu br. powiat sprawę 
wygrał w NSA. W związku z tym miasto musi uregulować wszystkie dotychczasowe 
zobowiązania wynikające z różnicy między kwotą o jaką powiat występował, a jaką miasto 
przekazywało.   
Stwierdził, że pozostał rok 2015 na który można podpisać porozumienie już na 
wynegocjowaną kwotę. Poinformował, że jest już połowa roku i prognozuje się, że być może 
PUP będzie kosztował nieco mniej niż kwota która wynikała z pierwszych wyliczeń z 2014 
roku kiedy to był uchwalany budżet. Poinformował, że udział miasta Radomia w 
finansowaniu PUP wyliczony został wówczas na 6.900.000 zł. Miasto podtrzymując 
propozycje projektu budżetu opracowanego przez poprzednie władze na PUP miało 
przewidziane 6 mln. zł. Rozmowy prowadzone z władzami miasta na początku bieżącego 
roku miały na celu  zaakceptowanie przez nich kwoty wyższej o te 900 tys. zł, bądź  innej ale 
wynikającej z faktycznie poniesionych kosztów. Sytuacja zmieniła się po kwietniowym 
wyroku sądu, który stwierdził że miasto nie ma racji upierając się przy niższej kwocie. 
Prowadzone były rozmowy w sprawie wypracowania kompromisu.  
Stwierdził, że poprosił również dyrektora PUP w Radomiu aby na podstawie analizy                     
I półrocza br. dokonał oceny faktycznych kosztów funkcjonowania urzędu pracy. PUP                 
w Radomiu jest finansowany tak naprawdę z trzech źródeł: Funduszu Pracy, środków 
unijnych z projektów oraz z budżetu miasta Radomia i powiatu radomskiego. Cały koszt 
funkcjonowania PUP to ponad 12 mln. zł. Po odjęciu środków z zewnętrznych źródeł, 
pozostała część dzielona jest zgodnie z parytetem wynikającym z liczny mieszkańców miasta 
Radomia i powiatu radomskiego.  
Po dokonaniu analizy dyrektor PUP poinformował, że urząd mógłby kosztować o 420 tys. zł 
mniej niż pierwotnie przewidywał. Tą kwotę trzeba rozbić na dwóch partnerów: miasto i 
powiat . Z wyliczeń wynika, że miasto mogło przekazać kwotę niższą o 269 tys. zł. 
Automatycznie o 151 tys. zł zmniejsza się udział powiatu. Zatem na obecną chwilę została 
miastu złożona propozycja o podpisanie porozumienia na rok 2015 na kwotę pomniejszaną           
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o 269 tys. zł tj. na 6.672.000 zł. Stwierdził, że prawdopodobnie miasto propozycje przyjmie. 
Wówczas w przyszłym tygodniu zostałoby podpisane porozumienie.  
 
 Następnie poinformował, że w Pionkach został wybudowany 86 łóżkowy ZOL.              
10 lipca odbędzie się oficjalne otwarcie  z udziałem marszałka województwa mazowieckiego. 
Jednak trzeba mieć świadomość że kontrakt jest podpisany na 21 łóżek. Wymagane byłoby 
zakontraktowanie kolejnych 65 łózek, co jest bardzo trudne. Stwierdził, ze wszyscy którzy 
walczyli o ten ZOL zapewniali że nie będzie kłopotów, że są listy oczekujących na miejsce. 
Oczekujący rzeczywiście są, ale zwiększonego kontraktu nie ma.  
Poinformował, że był z Wicestarostą Radomskim, dyrektorem szpitala w Pionkach oraz 
członkiem Rady Nadzorczej Mazowieckiego Oddziału  NFZ Gustawem Mikołajczykiem na 
spotkaniu z dyrektorem Mazowieckiego Oddziału  NFZ, który stwierdził że pieniędzy nie ma. 
Zatem sprawa podpisania od II półrocza aneksu do kontraktu na kolejne łóżka w ZOL-u jest 
nie do zrealizowania. Jak NFZ dostanie środki to też ma swoje priorytetowe zadania do 
sfinansowania i dopiero potem rozważy kwestie ZOL-i, których też nie wiadomo ile jest bo 
ZOL w Pionkach na pewno nie jest jedyny.  
Poinformował, że budynek ZOL-u przez 5 lat musi być użytkowany zgodnie                                 
z przeznaczeniem, nie może być przeznaczony na nic innego. 
 Następnie poinformował, że w budżecie tego roku jest zagwarantowany 1 mln. zł na 
zadanie pn.  budowa i przebudowa szpitala w Pionkach. Kwota ta miała stanowić udział 
powiatu w RIT. Liczono, że z RIT-u powiat otrzyma 80% kosztów realizacji zadania. 
Stwierdził, że RIT na pewno nie zostanie rozstrzygnięty w tym roku, przynajmniej w 
jednostkach chorobowych szpitali powiatu. Szpitale powiatu nie mieszczą się w tych pięciu 
jednostkach chorobowych które UE zdecydował się finansować w ramach RIT-u. Stąd 
złożone przez powiat projekty są trochę naciągane, pokazują że dany oddział w szpitalu 
będzie świadczył usługę związaną z tym pięcioma jednostkami chorobowymi. Zatem może 
być różnie, istnieje niebezpieczeństwo że radni z Pionek będą domagali się ruchów 
uwzględniających potrzebę rozbudowy tego szpitala z własnych środków powiatu. Koszt 
przedsięwzięcia to 8,5 mln. zł. Poinformował, że dwa oddziały pionkowskiego szpitala są w 
programie dostosowawczym, który zobowiązuje powiat do wykonania tych dostosowań, czyli 
przebudowy tych dwóch pawilonów do końca 2016 roku. Jest to termin wyznaczony przez 
Ministerstwo Zdrowia do dostosowania wszystkich jednostek do norm zawartych w 
rozporządzeniu. Ten termin może być przesunięty, ale nie musi. Zatem do końca 2016 roku 
powiat powinien mieć pieniądze na wykonanie tej modernizacji. W przeciwnym razie NFZ 
ma prawo nie podpisać kontraktu na lata następne. Jest to poważny problem z którym trzeba 
się zmierzyć.  
Stwierdził, że oczywiście powiat liczy na pieniądze z RIT-u bo one są ratunkiem. Marszałek 
województwa na wizycie w Pionkach głośno mówił, że ma się co przejmować, że wierzy iż w 
ramach RIT-u modernizację szpitali powiatowych da się sfinansować, bo RIT tak naprawdę 
jest dosyć uznaniową instytucją. Nie mniej jednak obawy są. 
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas poinformował, że wszystkie 9 jednostek które są          
w RIT złożyło poprawione wersje wniosków na łączną kwotę 270 mln. zł. Natomiast na 
ostatnim spotkaniu informowano, że po ponownym przeliczeniu kwoty z EURO w RIT jest 
nie 93 mln. zł ale 86 mln. zł.  
Stwierdził, że zastanawia się, iż może warto by było zlecić wykonanie kosztorysu 
inwestorskiego, bez wyposażenia na tzw. środkową część szpitala w Pionkach w której mieści 
się izba przyjęć i dwa bloki operacyjne. Szpital wystąpił z wnioskiem o przyznanie mu kwoty 
3.690 zł na powyższy cel. 
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Członek Zarządu Marek Jarosz stwierdził, że nie można zapominać o iłżeckim szpitalu, o 
oddziale chirurgicznym, o bloku operacyjnym.  
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas poinformował, że chirurgia szpitala w Iłży ma 
największe szanse żeby otrzymać środki z RIT-u.  
Poinformował, że problem polega na tym, żeby szpitale wykazały że zajmują się grupą 
chorobową która jest przewidziana do dofinansowania z RIT. np. kardiochirurgią, bo żaden ze 
szpitali powiatowych takiego oddziału nie posiada.  Zajmują się przypadkami związanymi z 
kardiochirurgią ale np. na oddziale wewnętrznym.  
Poza tym nie ma jeszcze mapy potrzeb zdrowotnych. I tak naprawdę na koniec roku może się 
okazać, że któryś ze szpitali może się w tą mapę nie wpisać.  
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk poinformował, że mapa potrzeb zdrowotnych 
robiona jest w dwóch etapach. Do końca bieżącego roku mają być określone choroby. Będą to 
między innymi:  onkologia, kardiochirurgia, choroby układu kostno-mięśniowego. Na bazie 
tego będzie analizowane na ile plany szpitali komponują się w tą mapę chorób. Zatem mapa 
będzie mówić gdzie, jakie są potrzeby w danych jednostkach chorobowych.  
 
Więcej spraw nie zgłoszono. 
 
W związku z wyczerpaniem porządku dziennego obrad Starosta Radomski zamknął                         
10 posiedzenie Zarządu Powiatu o godzinie 1615. 
 
 
Protokołowała:         
 
Małgorzata Dróżdż                          

Zarząd Powiatu: 
 
                                                          1. Przewodniczący Zarządu – 
                                                                   Mirosław Ślifirczyk               .................................... 

 
2. Wicestarosta 
     Leszek Margas                     .................................... 
 
3. Członek Zarządu 
     Marek Jarosz                         .................................... 
 
4. Członek Zarządu  
    Adam Siczek                          .................................... 
 
5. Członek Zarządu    
    Henryk Słomka                     ..................................            
 
    Sekretarz Powiatu 
    Renata Mazur                         ................................... 
 
    Skarbnik Powiatu 
    Joanna Wontorska                 ................................... 
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